
BOLU ARTEMIS BÜSTÜ BAİBÜ’DEKİ PANELDE 
TANITILDI

BAŞKAN ATEŞ BATIKAF AÇILIŞINA KATILDI

   Ocak - Mart 2022

Bolu Ticaret ve Sanayi Odası

TiCARET ve SANAYi
BÜLTENİ

Başkan Türker Ateş, BATIKAF 2022’nin ikinci gününde İİBF Toplantı Salonu’nda yapılan “Türkiye’de Arkeolojik Alan 
Çalışmaları ve Şehirleşme” konulu oturuma katıldı.
Mimarlık fakültesi Dekan Yardımcısı Dr. Aysun Tuna’nın moderatörlüğünde, öğrenci ve dinleyicilerin yoğun ilgisi 
altında yapılan oturumda, Mimar Sinan Güzel Sanatlar Fakültesi Arkeoloji Bölümü Başkanı Prof.Dr. Christine 
Özgan, Odamız öncülüğünde yürütülen çalışmalarla Bolu’nun kültür turizmine kazandırılan, dünyada tek (ünik) 
olma özelliği taşıyan Bolu Artemis’in teknik ve tarihi özellikleri ile ilgili bilgiler paylaştı. Prof.Dr. Özgan’ın Bölü 
Artemis’e dair “Gerçek bir hazine” diyerek başladığı sunumu ilgiyle dinlendi.

Başkan Türker Ateş, T.C. Cumhurbaşkanlığı 
himayelerinde 25-26 Mart 2022 tarihlerinde BAİBÜ 
evsahipliğinde ve bölgedeki 11 ilin katılımıyla düzenlenen 
Batı Karadeniz Kariyer Fuarı’nın açılış etkinliklerine 
katıldı
. 
Başkan Ateş, fuar kapsamında iki gün  açılan standları 
ziyaret ederek firma ve kurum temsilcileriyle sohbet 
etti.

Oturumda ayrıca La Sapienza Üniversitesi Arkeoloji 
Bölümü Öğretim Üyesi ve Arslantepe Arkeoloji Kazı 
Heyeti Başkanı Prof.Dr. Marcella Frangipane, Bilkent 
Üniversitesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi Doç.Dr. 
Thomas Zimmerman, Atatürk Üniversitesi Arkeoloji 
Bölüm Başkanı Prof.Dr. Mehmet Işıklı da kendi çalışmaları 
ile ilgili sunumlarını yaptı.

Oturum sonunda Başkan Ateş, konuşmacı misafirlere 
teşekkür belgelerini takdim etti.
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“BAŞKANLAR KONUŞUYOR” PROGRAMI TÜRKER ATEŞ’İ 
KONUK ETTİ

Başkan Türker Ateş, TOBB ve Dünya Gazetesi işbirliğiyle, Dünya Gazetesi Yazı İşleri Direktörü Handan Ceylan’ın 
moderatörlüğünde, Dünya Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hakan Güldağ ve Dünya Gazetesi Yazarı Vahap Mun-
yar’ın katılımıyla çevrimiçi gercekleştirilen “Başkanlar Konuşuyor” isimli yayına iştirak etti. Başkan Ateş, prog-
ramda İlimiz ekonomisi, sektörlerdeki güncel durum, Odamızca yapılan çalışma ve faaliyetler ile ilgili kendisine 
yöneltilen soruları yanıtladı.

Başkan Ateş’in söyleşisinde öne çıkan 
hususlar şunlar oldu:
“Bolu büyük illerin tam ortasında. Burası 
adeta tabiatın başkenti. Dolayısıyla yerel 
turizmin en çok insan çektiği bölgelerden 
biriyiz. Ancak göç veren bir kentiz. 
Bolu Ticaret ve Sanayi Odası’nın 4 bin 
civarında üyesi var. Bunların 3 bin 500’ü 
aktif. Önü açık gelişmekte olan bir kentiz. 
Sektörel bazda baktığımızda kentimizin 
iş hayatının yüzde 60’ı hizmetler sektörü, 
yüzde 30’u sanayi ve yüzde 10’u da 
tarım. Hizmetler sektörünün bu kadar 
yaygın olduğu bir kentte pandeminin 
nasıl geçtiğini söylemeye gerek yok. 
Çok büyük sıkıntı çektik. Bolu’nun yüzde 
65’i ormanlarla kaplı olduğundan, tarım 
bizim için çok gelişmiş bir sektör değil. 
Sanayide büyük oyuncuların olduğu 
kentiz. İstanbul Sanayi Odası tarafından her yıl açıklanan İlk 500 Sanayi Kuruluşu listesinde 7 firmamız 
var. İkinci 500’de de 4 firmamız bulunuyor. Az sayıda sanayimiz olsa da bunlar verimli çalışan önemli 
tesisler. Turizm ise en önemli sektörümüz. Abant’ı, Yedigöller gibi düşünürseniz 300’e yakın gölümüz var. 
Gizli kalan güzelliklerimiz var.”
ÇEVREYE ZARAR VERECEK SANAYİYE AÇIK DEĞİLİZ
“Ben 15 yıldır oda başkanlığı yapıyorum. Teşviklerden bu dönemde hiç yararlanamadık. 5084’ten faydalanamadık. 
Şu andaki bölgesel teşviklerde de 2. bölgedeyiz. Çevremizi kuşatan illere baktığımız zaman bizden çok çok öndeler, 
teşvik alıyorlar. İki ilçemiz dışında tüm ilçelerimiz yeni düzenleme ile 3. Bölge Teşviklerine girdi. İlçelerimiz cazip 
olmaya başladı. Biliyorsunuz depremden sonra Düzce, Bolu’dan ayrılarak il oldu. Bizim sanayi lokomotifimiz 
Düzce’ydi. Düzce tüm teşviklerden yararlandı. Ancak bir gerçek var. Teşvikle gelen teşvikle gidiyor. Başka bir yerde 
daha cazip bir teşvik bulduğunda makinelerini söküp o kente gidiyorlar. Özellikle konfeksiyonda bu yaşandı. Teşvik 
olmamasına rağmen Ankara ve İstanbul’un arasında huzurlu bir üretim merkezinde olan sanayicilerimiz rekabete 
alışkın. Ayrıca biz çevreye zarar verecek hiçbir sanayi yatırımına açık değiliz. Bu konu tartışmaya kapalı. Seçici 
davranıyoruz. İlk organize sanayi bölgesi kurulduğunda, her üretim yapan yer almış. Şimdi büyük bir tesis gelse 
bizden yer istese bunu karşılayamayız. İki yeni OSB’miz daha olacak. Şu anda Dörtdivan OSB kurulma aşamasında, 
Yeniçağ OSB kamulaştırma aşamasında. Bir de Islah OSB çalışmamız var. Gerede’de ise 2 OSB’miz var. Biri karma 
diğeri deri. Şehir içindeki dericileri OSB’ye taşımak başarılı bir proje oldu.”
22 COĞRAFİ İŞARETLİ ÜRÜNÜ VAR
“Bolu aşçılarıyla ünlü bir kent. Mengen bu alanda marka. Ama şehrimizi gastronomi merkezi yapamadık. Mesela 
Göynük’te bir arkadaşımız var, yöresel ürünler yapıyor. Göynük’e gelen mutlaka orada. Ama biz bunu Bolu şehir 
merkezine taşıyamadık, turisti kent merkezine sokamadık. Coğrafi işaret konusunda önemli bir çalışma başlattık. 
TSO olarak geçen sene en fazla tescil alan oda olduk. 22 ürünümüz var. Kıbrısçık Pirinci, Bolu Keşi, Bolu Fındık 
Şekeri, Çivril Fasulyesi, Patatesli Ekmeği bunlardan bazıları. Bu önemli bir pazarlama kanalı olacak.”
KARTALKAYA’DA SEZON 15 ARALIK’TA BAŞLADI
“Turizm derken en önemli konulardan biri ulaşım. 12 Temmuz 1953’te bir çalışma başlatmış. Demişler ki nereye 
charter seferleri yapalım. 20’ye yakın basın mensubu ile kenti tanıtmışlar. O dönemin meşhur gazeteleri Ulus ve 
Akşam kentimizi tanıtmış. Bizim askeri bir havaalanımız var. 3 kilometrelik pisti var. Ama sivil yolcu yok. Abant, 
Gölcük, Yedi Göller öne çıktı ama hala yol sorunumuz var. Kartalkaya’da sezonu beklediğimizden önce 15 Aralık’ta 
açtık. Doluluk oranları yükseliyor. Yurtdışına çıkamayan Kartalkaya’da kayağa geliyor. Turizm teşviklerinde sadece 
konaklamaya teşvik var. Mesela film-dizi platosu yapacaksınız platoya teşvik yok. Bu da turizmin bir parçası. 
Off -road veya atlı kulüp mesela… Bunlar da turizm faaliyeti. Turizm teşviklerinin kapsamını genişletmek lazım. 
2020’de pandeminin etkisine rağmen ağırladığımız turist sayısı 600 bin civarındaydı. 2021’de bu rakam 1 milyon 
oldu. Bu sene daha yüksek bir rakam bekliyoruz.”
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BATIKAF ÇALIŞTAYI İLİMİZDE YAPILDI

BAŞKAN ATEŞ BATIKAF SEKTÖR TOPLANTISINA KATILIM 
GÖSTERDİ

OCAK - MART 2022

T.C. Cumhurbaşkanlığı himayelerinde 25-26 Mart 2022 tarihlerinde BAİBÜ evsahipliğinde ve bölgedeki 11 ilin 
katılımıyla yapılacak olan Batı Karadeniz Kariyer Fuarı’nın (#BATIKAF) hazırlık çalıştayı İlimizde gerçekleştirildi.
T.C. Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları Ofisi 
Başkanı Doç.Dr. Salim Atay, Bolu Valisi Ahmet Ümit, 
BAİBÜ Rektörü Prof.Dr. Mustafa Alişarlı, paydaş 
illerin üniversite rektörleri, iş kurumu müdürleri 
ve davetlilerin katılımıyla yapılan çalıştaya TOBB 
camiasından TOBB Başkan Yardımcısı ve Kocaeli 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan 
Zeytinoğlu, Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker 
Ateş, Düzce Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Tuncay Şahin, Gerede Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ersin Kaşka, 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Buğra Levent, Tosya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Ekşi iştirak 
etti.

Başkan Türker Ateş, BAİBÜ Rektörlüğü tarafından Vali Ahmet Ümit, ilgili kurum müdürleri ve özel sektör 
temsilcilerinin katılımıyla düzenlenen Batı Karadeniz Kariyer Fuarı sektör bilgilendirme toplantısına katılım 
gösterdi.

ARTEMİS BAŞI MONA LİSA GİBİ TURİST ÇEKER
“Türkiye dünyaca ünlü güzelliklere sahip. Ancak tanıtım eksiğimiz var. Oda olarak çalışmalar yaparken arkadaşlarımla 
konuştum. “Bolu’nun öyle bir tarihi değerini ortaya çıkaralım ki insanlar bunu gelsin görsün” dedim. Arkadaşlar 
müzemizde bir heykel başı buldular. 50 senedir sergileniyormuş. Ama ne olduğu ile ilgili çalışma yapılmamış. Önce 
kadın mı erkek mi anlayamadık. Bir hikayesi olmalıydı. Mimar Sinan Üniversitesi’nde Arkeoloji Bölüm Başkanı 
bizim için bir değerlendirme yaptı. Başın Artemis’in olduğu ortaya çıktı. Bu çok çok önemli bir değer. Bunun gibi bir 
eser yok. Bolu için biçilmiş bir kaftan, yani bir marka. Bunu görmeye müzeye insanlar gelecek, dolayısıyla ne yaptık 
bir tane cazibe merkezi olarak müzeyi bulduk. Antik Yunan’da ismi Artemis, Roma’da Diana… Zeus ve Leto’nun kızı 
ve Apollon’un ikiz kız kardeşi. Vahşi doğa, avcılık, okçuluk ve Ay’ı temsil ediyor. Dolayısıyla vahşi doğa aslında 
Bolu’yu da temsil ediyor. Nasıl insanlar Mona Lisa’yı görmek için çaba harcıyor, aynı şekilde Artemis’i de görmek 
isteyeceklerdir. Ayrıca Hititler’den kalan önemli değerlerimiz var.”
GENÇ CUMHURİYET’İN İHRACATINA BOLU KATKISI
“Bolu, genç Cumhuriyet’in önemli yatırımlar yaptığı kentlerden biri. 1920’li yılların ortasında, Cumhuriyet ilan 
edildikten kısa bir süre sonra ekonomi alanında adımlar atılmış. Borç içindeki genç Cumhuriyet, sanayinin 
olmadığı bu dönemde, maden, orman ve tarımla hızlıca neler yapabileceğini araştırmış. O dönemde ihracatımızın 
yüzde 20’sini üzüm ve incir oluşturuyormuş. Ama ihracatı çam ağacından yapılma kasalarla yolluyorlarmış. Bu da 
ürünlerin çürümesine, kurtlanmasına ve reddedilmesine neden oluyormuş. Hemen Bolu’da yetişen Göknar ağacının 
özellikleri öne çıkmış. Böylece böceklenmeden ürünleri ulaştırabilmişiz. Dolayısıyla ilk orman işletmesinin olduğu 
Bolu, Türkiye’nin ihracatına ilk yıllarda büyük katkı sağlamış.”



5BOLU TİCARET BÜLTENİ

ZİNCİR MARKETLER İLE TOPLANTI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

ODA MECLİSİMİZİN MART AYI OLAĞAN TOPLANTISI 
YAPILDI

OCAK - MART 2022

İlimizde faaliyet gösteren ulusal ve yerel zincir market sahipleri ve yöneticileriyle Odamızda bir toplantı 
gerçekleştirildi. 

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker Ateş’in yönetiminde yapılan toplantıya, Vergi Dairesi Müdürü Mehmet 
Ozan, Ticaret İl Müdürü Ersin Terzi, Odamız üyesi ulusal ve yerel market zincirlerinin sahip ve yöneticileri katıldı. 
Toplantıda gıda ürünlerindeki KDV indirimi ve uygulaması, yapılan denetimler ve içerikleri ile ilgili bilgiler aktarıldı, 
ayrıca market sahipleri ve yöneticilerinden sorun, talep ve beklentileri alındı.

Bolu Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Orhan Fırat, 
UND Yönetim Kurulu Üyesi Necati Özmen, Bolu temsilcisi 
Nusret Özarslan ve UND üyesi Turgut Türk’ün de konuk 
olarak katıldıkları toplantıda gündem maddelerinin 
ardından yaşanan güncel gelişmeler ışığında yurt içi ve 
uluslararası taşımacılık sektörünün durumu, sorun ve 
talepleri ile ilgili bilgi ve görüş alışverişinde bulunuldu.

Toplantıda ayrıca 8 Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla 
Oda Meclisimizin tek kadın üyesi olan Lebibe Özçağlar’a 
çiçek takdim edildi.

Oda Meclisimizin Mart 2022 olağan toplantısı Meclis Başkan Vekili Kayhan Perçin başkanlığında, Meclis üyelerimizin 
katılımıyla gerçekleştirildi.
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Başkan Türker Ateş, beraberinde Protokol Yürütme Kurulu Üyeleri Melih Yaman ve Emine Yüce ile birlikte, TOBB ve 
Milli Eğitim Bakanlığı işbirliğinde hayata geçirilen “81 İle 81 Meslek Lisesi” projesi kapsamında İlimizde proje okulu 
olarak belirlenen İzzet Baysal Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ni ziyaret etti. 

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı ve Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu (OSBÜK) Yüksek Koordinasyon Kurulu 
Üyesi Türker Ateş, OSBÜK tarafından Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank ve Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Fatih Dönmez’in katılımıyla düzenlenen istişare toplantısına katıldı. Toplantıda OSB’lerde yaşanan elektrik 
kesintileri ve doğal gaz sınırlaması başta olmak üzere enerji ile ilgili tüm sorunlar ve talepler istişare edildi.

İl Milli Eğitim Müdürlüğü Şube Müdürü Muvafık Kılıç’ın da katılımıyla, Okul Müdürü Hasan Aksay ve okul yönetici ve 

öğretmenleri ile bir toplantı yapan Başkan Ateş ve Odamız PYK üyeleri, okulun programları ve faaliyetleri hakkında 

bilgiler aldı, yanı sıra önümüzdeki süreçte yapılabilecek çalışmalar istişare edildi. Başkan Ateş ayrıca öğrenci 

velileriyle de bir süre sohbet etti.

OSB’LERİN GÜNDEMİ BAKAN VARANK VE BAKAN DÖNMEZ 
İLE DEĞERLENDİRİLDİ

PROJE OKULU ZİYARET EDİLDİ
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TOBB Kadın Girişimciler Kurulu tarafından “Kadın Varsa Yarın Var” sloganıyla başlatılan “Sanayide Kadın Eli” projesi 
Bolu’da hayata geçiriliyor.

Eğitim almış ancak istihdama katılmamış kadınlar, dezavantajlı kadınlar ve meslek lisesi, lise mezunu ve eğitimi 
devam eden gençlerin sanayi istihdamına kazandırılması amacıyla TOBB Kadın Girişimciler Kurulu tarafından 
başlatılan “Sanayide Kadın Eli” projesinin bilgilendirme ve tanıtım toplantısı Odamızda yapıldı.

Başkan Türker Ateş’in evsahipliğinde gerçekleştirilen toplantıya BAİBÜ Rektör Yardımcısı Prof.Dr. Sameddin 
Gündüz, İl Milli Eğitim Müdürü Cemil Sarıcı, Bolu Karma ve Tekstil İhtisas OSB Müdürü Mustafa Gülen, proje sahibi 
TOBB Kadın Girişimciler Kurulu adına Kurul Başkan Yardımcısı Günseli Özen ve Kurul Üyesi Fatma Aydoğdu ile 
TOBB Bolu İl Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Emine Yüce ve Kurul üyeleri katıldı.

Başkan Türker Ateş’in İlimizin sosyo-ekonomik yapısı ile ilgili sunumuyla başlayan toplantıda, TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkan Yardımcısı Günseli Özen ve Kurul Üyesi Fatma Aydoğdu tarafından projenin amacı, hedef grupları, 
proje kapsamında yapılması planlanan çalışma ve faaliyetler hakkında bilgiler verildi. Ayrıca projenin İlimizde etkin 
işleyişi ve hedef gruplara azami fayda sağlaması adına görüş ve öneriler alınarak istişare edildi.

Toplantıya TOBB Bolu İl Kadın Girişimciler Kurulu ile birlikte evsahipliği yapan Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Türker Ateş, Bolu’ya gösterdikleri ilgiden dolayı TOBB Kadın Girişimciler Kurulu’na teşekkür ederek, söz konusu 
projenin İlimizde sonuç odaklı biçimde yürütülebilmesi için kendilerine düşen tüm görev ve sorumlulukları 
yerine getireceklerini ifade etti. Türk iş dünyasının çatı kuruluşu olan TOBB’nin Kadın Girişimciler Kurulu’nda 
genel başkanlık görevini bu dönemde Türkiye’nin en önemli ve vizyoner iş kadınlarından olan hemşehrileri 
Nurten Öztürk’ün yaptığını belirten Ateş, Bolu’nun tarihi itibariyle de her dönemde kadın girişimciliğini genlerinde 
barındıran kentlerden birisi olduğunu söyledi. Kadınların bilgi, yetenek ve becerileriyle iş dünyasına ve ekonomiye 
kazandırılması konusuna büyük önem verdiklerini kaydeden Ateş, Bolu’da kanatlı hayvancılık, tekstil, hazır giyim 
ve konfeksiyon gibi sektörlerde kadın istihdamının yoğun olduğunu dile getirdi ve bu yelpazenin azami ölçüde 
genişletilmesinin önemine vurgu yaptı.
“Sanayide Kadın Eli” projesi, sektörün ihtiyaç ve beklentileri doğrultusunda belirlenecek alanlarda kadınların 
mesleki eğitime tabi tutularak sertifika sahibi olmaları, saha ve sektör görüşmeleri, işbaşı eğitimleri gibi bir dizi 
faaliyeti kapsayacak.

“SANAYİDE KADIN ELİ” PROJESİ BOLU’DA BAŞLIYOR
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YENİÇAĞA OSB’DEKİ SON DURUM DEĞERLENDİRİLDİ

KGF DESTEKLİ KREDİ PAKETLERİNE BAŞVURULAR DEVAM EDİYOR

Yeniçağa Organize Sanayi Bölgesi’ndeki güncel durum ve bundan sonraki süreçte yapılacak olan faaliyetler, 
Odamızda düzenlenen bir toplantı ile istişare edildi. 

Ziraat Bankası Bolu Şube Müdürü Esma Güleş, Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker Ateş’e bir ziyaret 
gerçekleştirdi. Ziyarette iş dünyasına yönelik hayata geçirilen yeni KGF destekli kredi enstrümanları hakkında bilgi 
ve görüş alışverişinde bulunuldu.
Hazine ve Maliye Bakanlığı tarafından ihracatın artırılması, finansmana erişimin artırılması, yatırımın ve üretimin 
desteklenmesi amacıyla iş dünyasına yönelik hayata geçirilen KGF destek paketi ile ilgili olarak konuşan Başkan 
Türker Ateş, söz konusu paketlerin iş dünyasının finansa erişiminde, yatırımını, ihracatını ve işletme giderlerini 
finanse etme süreçlerinde yararlanabilecekleri enstrümanlar olduğunu dile getirerek, hayata geçirilen bu olanaktan 
yararlanmak isteyen Oda üyeleri için başvuruların devam ettiğini ve banka şubeleri ile iletişime geçilebileceğini 
kaydetti.
 

KGF Destek Paketi Neleri Kapsıyor?
 
Yatırım, ihracat ve işletme harcamaları şeklinde üç ana segmentten oluşan destek paketinde, ilk 
paket olarak, yatırım yapmayı planlayan KOBİ ve KOBİ dışı işletmeler, yatırım ve yatırıma bağlı işletme 
harcamalarında “yatırım destek paketi”nden azami 24 ayı ödemesiz olarak 120 aya kadar vade olanağıyla 
faydalanabilecek. Kredi üst limiti ise KOBİ’ler için azami 35 milyon TL, KOBİ dışı işletmeler için de azami 
100 milyon TL olarak uygulanacak. KGF tarafından sağlanacak kefalet oranı ise kadın girişimci KOBİ’lerde 
yüzde 90, diğer KOBİ’lerde yüzde 85, KOBİ dışı işletmelerde de yüzde 80 olarak uygulanacak. 

Başkan Türker Ateş’in evsahipliğinde yapılan toplantıya Yeniçağa Kaymakamı Nurhalil Özçelik, Yeniçağa Belediye 
Başkanı Recayi Çağlar ve Bolu Karma ve Tekstil İhtisas Organize Sanayi Bölge Müdürü Mustafa Gülen katıldı.
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5. KADIN EMEK PAZARI 14 BURDA AVM’DE AÇILDI
Odamız koordinatörlüğünde faaliyet gösteren TOBB Bolu İl Kadın Girişimciler Kurulu organizasyonuyla bu yıl 
beşincisi düzenlenen “Kadın Emek Pazarı” 14 Burda AVM’de açıldı.

İlimizde üreten kadınlara destek olmak amacıyla TOBB Bolu İl Kadın Girişimciler Kurulu tarafından bu yıl beşincisi 
düzenlenen, yöresel ve el emeği ürünler üreten kadın girişimci, işletme ve kooperatiflerin ürünlerini ziyaretçilere 
sunma ve tanıtma olanağı buldukları “Kadın Emek Pazarı”nın açılış programına Garnizon Komutan Vekili İslam 
Can’ın eşi Çiğdem Can, Belediye Başkanı Tanju Özcan’ın eşi Meral Özcan, Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker 
Ateş, Belediye Başkan Yardımcısı Asuman Şentürk Tekin, Ticaret İl Müdürü Ersin Terzi, Aile ve Sosyal Hizmetler İl 
Müdür Yardımcıları Pınar Altuk Erateş ve Timuçin Erem, Milli Eğitim Müdür Yardımcısı İbrahim Kunuk, Aile Sosyal 
Hizmet Merkezi Müdürü Seçkin Özgen, Bolu Belediye Eski Başkanı Alaaddin Yılmaz’ın eşi Güler Yılmaz, TOBB Bolu 
İl Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Emine Yüce ve Kurul üyeleri ile 14 Burda AVM Müdürü Erol Yıldız iştirak etti.

Açılış kurdelesinin kesilmesinin ardından, İlimizde yöresel ve el emeği ürünleri üreten girişimci, işletme ve 
kooperatiflerin açtıkları standlar ziyaret edildi. Başkan Türker Ateş ve davetliler, açılan tüm standları sırayla 
gezerek kadın girişimci, işletme ve kooperatifler ile sohbet etti, çalışma ve faaliyetleri hakkında bilgiler aldı.

İkinci paket olan ihracat destek paketinde ise ihracatçı veya döviz kazandırıcı sektörlerde faaliyet gösteren KOBİ’ler 
ile mevcutta ihracatçı olmayan ancak ihracat potansiyeli taşıyan KOBİ’lere destek sağlanarak ihracat hacimlerinin 
artırılması amaçlanıyor. İşletmeler, en fazla 6 ay ödemesiz dönem dahil, azami 24 ay vade ile kredi kullanabilecek 
olup, pakette kredi üst limiti işletmenin segment ve cirosuna göre değişmekle birlikte azami 25 milyon lira olarak 
belirlendi. Mevcut durumda ihracatı olan firmalar yüzde 90, potansiyel ihracatçı firmalar da yüzde 85 oranında KGF 
kefaletinden yararlanabilecek.
 
Üçüncü paket olarak KOBİ ve KOBİ dışı firmaların işletme sermayesi ihtiyaçlarının karşılanması için oluşturulan 
İşletme Harcamaları Destek Paketi’nden ise KOBİ’ler azami 5 milyon TL, KOBİ dışı işletmeler ise azami 20 milyon TL 
tutarında kredi şeklinde faydalanabilecek. Müşterinin ticari kredi kartına bağlı hesabına aktarılacak olan kredinin 
kefalet oranları KOBİ’ler için yüzde 80, KOBİ dışı işletmeler için de yüzde 75 olarak uygulanacak.
 
Bankalar için faiz oranı ise 0-24 ay değişken TLREF artı yüzde 1, 24 ay ve üzeri de değişken TLREF artı yüzde 2 
şeklinde olacak.

OCAK - MART 2022
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BAŞKAN ATEŞ İKV’NİN OCAK AYI YÖNETİM KURULU 
TOPLANTISINA KATILDI

MESLEKİ EĞİTİM MERKEZLERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİ YAPILDI
İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından düzenlenen Mesleki Eğitim Merkezleri Bilgilendirme ve İstişare 
Toplantısı Vali Ahmet Ümit, İlçe Kaymakamları, Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker Ateş, İl Milli Eğitim 
Müdürü Cemil Sarıcı, kurum ve okul müdürleri ile sektör temsilcilerinin katılımıyla Odamız evsahipliğinde 
gerçekleştirildi. 

Toplantıda katılımcılara Mesleki ve Teknik Eğitim Merkezlerinin kuruluş amacı, faaliyetleri ile bu merkezlerden 
faydalanan işverenlere verilen devlet destekleri ile öğrencilerin kazanımları hakkında bilgiler verildi. 
Toplantı, sektör temsilcilerinin sorularının yanıtlanmasıyla sona erdi.

Başkan Türker Ateş, İktisadi 
Kalkınma Vakfı’nın Ayhan 
Zeytinoğlu başkanlığında 
çevrimiçi video konferans yoluyla 
yapılan Ocak ayı yönetim kurulu 
toplantısına iştirak etti. Toplantıda 
Vakfın güncel çalışma ve 
faaliyetleri ile ilgili bilgilendirme 
sunumları gerçekleştirildi.
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MEYBEM BELGELENDİRME SINAVLARI DEVAM EDİYOR

TOBB ZÜBEYDE HANIM MTAL’DEN 8 MART PROGRAMI

Odamız ve TOBB MEYBEM işbirliğinde düzenlenen mesleki yeterlilik belgelendirme sınavları, sorumlu emlak 
danışmanı (seviye-5) mesleği için yapılan yazılı, sözlü ve uygulamalı sınavlar ile devam etti. Üç gün boyunca devam 
eden sınavlar 16 adayın katılımıyla gerçekleştirildi.

Başkan Türker Ateş, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Zübeyde Hanım Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
tarafından 8 Mart Dünya Kadınlar Günü vesilesiyle düzenlenen programa TOBB Bolu İl Kadın Girişimciler Kurulu 
üyeleri Ayşe Aksoy ve Zerrin Özlem Gökdemir ile birlikte iştirak etti.

Programda TOBB Zübeyde Hanım Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencilerinin düzenledikleri etkinlikler 
gerçekleştirildi.

Başkan Türker Ateş, programda 7. Uluslararası Gıda Güvenliği Kongresi’nde düzenlenen gıda güvenliği ile ilgili 
farkındalık yaratma proje yarışmasında dereceye giren 12-Gıda Teknolojisi sınıfı öğrencisi Zahide Nazlı Aydemir’e 
İl Milli Eğitim Müdürü Cemil Sarıcı ile birlikte başarısından dolayı ödül takdim etti.

Program kapsamında ayrıca, TOBB Zübeyde Hanım Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencileri tarafından yapılan 
çalışmaların sergilendiği standlar ziyaret edildi.

OCAK - MART 2022
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BAŞKAN ATEŞ İL İSTİHDAM 
VE MESLEKİ EĞİTİM KURULU 

TOPLANTISINA KATILDI

ÜYELERİMİZE İNDİRİMLİ 
DİYETİSYEN DANIŞMANLIK 

HİZMETİ PROTOKOLÜ YAPILDI

İZZET BAYSAL VEFATININ 22. 
YILDÖNÜMÜNDE ANILDI DEFTERDARLIKTAN ODAMIZA 

VERGİ HAFTASI ZİYARETİ

ODAMIZA ZİYARETLER DEVAM EDİYOR

Toplantıda katılımcılara Mesleki ve Teknik Eğitim 
Merkezlerinin kuruluş amacı, faaliyetleri ile bu 
merkezlerden faydalanan işverenlere verilen devlet 
destekleri ile öğrencilerin kazanımları hakkında 
bilgiler verildi. Toplantı, sektör temsilcilerinin 
sorularının yanıtlanmasıyla sona erdi.

Odamız ve Diyetisyen & Psikolog Nurgül Durukan 
Özbek arasında, üyelerimize yönelik indirim 
protokolü yapıldı.

Üyelerimize alacakları danışmanlık hizmetlerinde % 
20 indirim olanağı sağlayan protokol, Genel Sekreter 
İsmail Gören ve Diyetisyen & Psikolog Nurgül 
Durukan Özbek arasında imzalandı.

33.Vergi Haftası etkinlikleri kapsamında Bolu İl 
Defterdarı Zekai Dede, beraberinde Defterdarlık 
yöneticileriyle birlikte Yönetim Kurulumuza bir 
ziyaret gerçekleştirdi.

Boluluların babası, örnek sanayici ve hayırsever 
merhum İzzet Baysal’ın vefatının 22. yıldönümü 
dolayısıyla anıt mezarda düzenlenen anma programına 
Odamız Meclis Başkan Vekili Kayhan Perçin ve Genel 
Sekreter İsmail Gören katılım sağladı.

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Türker Ateş’e ve Yönetim Kurulumuza kurum ve kuruluşlarca yapılan 
ziyaretler devam etti.
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İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Tescil ve Denetleme Şube 
Müdürü Recep Koyuncu, beraberinde Başkomiser 
İsmet Özet ve Polis Memuru Orhan Sağlam

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından 
İlimize kazandırılan TOBB Zübeyde Hanım Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü M.İlyas Akman, 
beraberinde okul yöneticileri ve öğretmenleri

BAİBÜ Mimarlık Fakültesi Dekan Yardımcısı Dr. 
Aysun Tuna Bolu Orman Bölge Müdürü Mahmut Şentürk

Bolu Belediye Eski Başkanı Alaaddin Yılmaz Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Oğuzhan Kurt ve 
Müdür Yardımcısı Resul Deveci

OCAK - MART 2022
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Kıbrıscık Kültür Yardımlaşma Dayanışma ve 
Kıbrıscık’ı Tanıtma Derneği Başkanı Eylem Gökmen 
Yılmaz, Dernek Üyeleri İlke Yaman Cantürk ve Melih 
Oflaz

Bolu Kent Konseyi Başkanı Haşim Ulusoy ve Konsey 
Yürütme Kurulu Üyeleri

Demokrasi ve Atılım (DEVA) Partisi Bolu İl Başkanı 
Nadir Gürkan Yetkin, Merkez İlçe Başkanı Reşat 
Ateş ve Parti İl Teşkilatı

İş dünyası ve vatandaşların uyuşmazlıklarının 
sürdürülebilir çözümlere ulaşmasına katkı 
sağlamak amacıyla faaliyet gösteren TOBBUYUM 
Arabuluculuk ve Uyuşmazlık Çözüm Merkezi’nin 
Genel Müdürü Dr. Onur Yüksel

Bolu PTT Başmüdürü Ali Kurt

Muhasebeciler Haftası Dolayısıyla Bolu Serbest 
Muhasebeci ve Mali Müşavirler Odası Yönetim 
Kurulu
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Oda Yönetim Kurulumuz, beraberinde Kadın Girişimciler Kurulu üyeleriyle birlikte TOBB Zübeyde Hanım 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü M.İlyas Akman’ın geçtiğimiz günlerde vefatı dolayısıyla okul 
yöneticilerine ve öğretmenlerine bir taziye ziyareti gerçekleştirdi.

Profesyonel Sürücülük Mesleği Çalıştayı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ev sahipliğinde Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanlığı, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı ve Türkiye Şoförler ve Otomobilciler Federasyonu 
işbirliğiyle eşya ve yolcu taşımacılığı sektörü temsilcileri, kamudan yetkililer, alanında uzman kişiler ve 
bilim insanlarının katılımıyla gerçekleştirildi.

Çalıştaya Odamızı temsilen Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Hakkı Fidan ve Meclis Üyesi İsmail Öztürk 
iştirak etti.

“Şoförlerin Hukuki Koşullarının İyileştirilmesi, Şoförlük Mesleğinin Sorunları ve Mesleğe Özendirme ve 
Şoförlerin Eğitimi” konu başlıklarında gerçekleştirilen 3 eş zamanlı oturumda, dünyada ve Türkiye’de yaşanan 
sürücü yokluğu sorunu ve çözümleri kamu ve özel sektör temsilcileri tarafından kapsamlı bir şekilde ele 
alındı. Sürücü yokluğuna çözüm sağlanmasını hedefleyen söz konusu çalıştayda, tedarik zincirinin kesintisiz 
işleyişi ile emniyetli yolcu ve yük taşımacılığı faaliyetlerinin olmazsa olmazı olan şoförlük mesleğinin 
temel sorunları, şoförlerin çalışma ve dinlenme sürelerine ilişkin hususlar, eğitim teşvikleri ve müfredat 
güncelleme çalışmaları tarafsız bir anlayışla masaya yatırılırken, çözüm önerileri değerlendirilerek atılacak 
somut adımlar belirlendi. 

TOBB ZÜBEYDE HANIM MTAL’YE TAZİYE ZİYARETİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

ODAMIZ PROFESYONEL SÜRÜCÜLÜK MESLEĞİ ÇALIŞTAYINA 
KATILIM SAĞLADI
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